
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-
møde 

 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  
Camilla Buur, Sabrina Vestergaard, Christina 
Trankjær Ryborg, Anders Grubach, Christina 
Nylandsted, Erla Samuelsen, Jakob Jørgensen, 
Penille Blicher Lock, Maria Nøjsen, Carsten 
Boesen, Vivi Klemmensen, Kasper Søgaard og 
Søren Storm 

Lørdag d. 4/11-2023 
Kl. 9.00-12.00 

   

Afbud: Louise Foldager, Merete Hrenczuk, 
Thomas Dræby 
Mødeleder: Sabrina Vestergaard 

 

  
 
Dagsorden: Bilag/bemærkninger 
   
Punkt 1:  
Godkendelse af dagsorden  
 

Dagsordenen er godkendt. 

Punkt 2: (O) 
Nyt fra elevrådet og formanden 5 min 
 

 
Elevrådet har afviklet 
kulturdagen, som var en succes. 
 
Formanden har meldt, at hun ikke 
vil være formand alligevel, så 
næstformanden overtager 
formandskabet. 
Der skal vælges en ny 
næstformand. 
 
Elevrådet er i gang med at 
forberede juleklippedagen. 
 
 

Punkt 3: (O) 
Nyt fra ledelsen 60 min 

- Status Pædagogisk udvikling 
- Status for personalesituationen på skolen 
- Den kommunale trivselsundersøgelse, personale 
- Skoleudviklingssamtalen 
- Status for etablering af ungdomsklub 

 

Vi gennemgik, hvilke 
pædagogiske temaer vi arbejder 
med på skolen.  

 DSA: Vi har sidste 
kursusdag for alle 
medarbejdere d. 5. 
december. Målet har været 
at styrke undervisningen, 
så skolerne i Kolding 
Kommune arbejder 
målrettet med og 
derigennem styrker de 
flersprogede elevers 
sproglige udvikling. 

 Udviklingsplanen, som alle 
skoler i Kolding Kommune 
arbejder med. 

 Skolens procedure for, 
hvordan vi arbejder med 
børn i faldende trivsel. 

 Mosaik, som er skolens 
mellemform. 

 Hvordan vi arbejder med 
underretninger. 

 Hvordan vi arbejder med 
børnesyn, 



konflikthåndtering og 
arbejdsmiljø i 
specialcenteret.  
 

Orientering om afgangsprøverne 
på 9 årgang, valgfag på 8. årgang 
og projektopgaven: 

 Tidsplan for de skriftlige og 
mundtlige prøver blev 
gennemgået – herunder 
planlægning og 
gennemførsel af prøverne. 
Der er fokus på, at 
eleverne får de bedste 
rammer for at få gode 
oplevelser med 
afgangsprøverne. Vi 
justerer løbende, hvis der 
er brug for det.  

 
Den kommunale 
trivselsundersøgelse: 

 Vi har fået data, og det 
skal vi i gang med at kigge 
på. Der er udarbejdet en 
procesplan. 

 
Skoleudviklingssamtalen 

 Nationalt er det besluttet, 
at der skal afholdes en 
skoleudviklingssamtale, 
hvor skolelederen sammen 
med skolechefen kigger 
på, hvad skolen skal 
arbejde med. 
Fokuspunkter for skolen er 
elevfravær, 
tilslutningsprocent i SFO – 
særligt 3. klasse og 
læselyst i udskolingen.   

 
 
Status for etablering af 
ungdomsklub 

 Der har været et stort 
ønske om et tilbud til 7.-9. 
klasse. Der etableres 
tilbud i PLC (øverste 
etage). Vi regner med ca. 
15-20 unge mennesker, 
der kommer 2-3 dage i 
ugen. Tilbuddet startes 
efter planen op efter 
juleferien.  

 
 
   

Punkt 4: (D/B) 
SFO reduktion i åbningstid 30 min 
 

Der er vedtaget kommunale 
besparelser. Et af områderne, 



hvor der skal bespares er på 
åbningstiden i SFO.  

 Fremover er der ikke 
åbent i SFO´en på 
Bramdrup Skole i uge 28, 
29 og 30. Her er der 
pasning på 
Brændkjærskolen. 

 Forældrebetalingen øges. 
 Åbningstiden reduceres. 

 
 
Børn og Uddannelse har udvalgt 
fire temaer, der skal kigges på: 

 Fysiske enheder: Omfang 
og anvendelse, herunder 
omfanget af 
ledelse/fællesledelse 

 Fordeling mellem 
uddannelsesgrad/personal
etyper 

 Generelt strukturelt 
serviceniveau 

 Tildeling af budgetter 
(modernisering 
tildelingsmodeller, for 
sunde incitamenter 

 
 
Vi skal reducere åbningstiden i 
SFO med gennemsnitligt 30 
min/ugen. Vi skal som 
skolebestyrelse beslutte, hvor vi 
skal reducere åbningstiden. Vi 
skal have meldt ind inden 1. 
december. Åbningstiden skal 
træde i kraft pr. 1.1.24. 
 
Vi drøfter forslag om: 
Mandag-tirsdag kl. 16.45 
Onsdag-torsdag kl. 17.00 
Fredag kl. 16.00   
 
Hvad siger data? 
Vivi, Søren og Sabrina mødes 
omkring beslutning. 
 

Punkt 5: (D) 
Regeringsudspillet om folkeskolen 15 min 
 

Gennemgang af udspillet, som 
ikke er vedtaget endnu.  
 
Skolebestyrelsen kan begynde at 
overveje, hvad vi som skole kan 
være på forkant med. 
 

Punkt 6: (D/B) 
Politik for brug af mobiltelefoner på skolen 30 min 
 

Vi drøfter fordele og ulemper ved 
politikken.  
Personalet er generelt glade for 
de aftaler, der er lavet omkring 
mobiltelefoner. 
Vi aftaler følgende tilføjelser: 



 
 Smartwatches skrives ind i 

politikken. 
 

 Konsekvensen for brug af 
mobiltelefon skal 
indskrives i politikken. En 
person over 18 år kan 
afhente tlf. 
 

Politikken godkendes ved næste 
møde. 
 

Punkt 7: (O)  
Status for skolens økonomi 15 min 
 
 

Udsættes 

Punkt 8: (D) 
Evaluering af skolebestyrelsens præsentation til 
forældremøder 15 min 
 

Skolebestyrelsen har været ude 
på nogle forældremøder. 
 
Vi taler om, at det er godt med 
konkrete eksempler på, hvad 
skolebestyrelsen har arbejdet 
med og gennemført. 
 
Vi kunne lave en video, der kan 
bruges på forældremøderne. 
  

Orientering vedr. sag 
 
 

Skolelederen orienterer om 
elevsag. 

(D)=Drøftelsespunkt 
(B)=Beslutningspunkt 
(O)=Orienteringspunkt 


